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         Zápis z jednání rady Sdružení obcí pro nakládání s odpady, 

IČO 46772707 se sídlem Želechovice č.p. 48, PSČ 410 02 Lovosice 
 
Datum: 10. listopadu 2022 od 8,30 hodin 
Místo: zasedací místnosti provozní budovy na skládce  
Přítomni dle prezenční listiny: Ing. Medáček Petr, Šuma Vladimír, Bc. Skružná Andrea, Vacková Alena, Ing. Hajná 
Eva, Ing. Padělek František, Bc. Panaš Petr (Ltm) 
Nepřítomni: Salcmanová Jana, Bc. Sazeček Tomáš, Albrechtová Romana, Bc. Čechová Martina 
Hosté: Procházková Lenka, Ing. Bešta Václav 
Předsedající: Ing. Petr Medáček, předseda Rady 
Zapisovatel: Zubáková V. 
 
Zasedání rady „SONO“ bylo svoláno předsedou Sdružení na den 10. 11 2022 od 8,30 hod. Program jednání dle 
zaslané pozvánky je následující:  

1/ Zahájení, kontrola usnesení 
2/ Příprava členské schůze 

a) Čerpání rozpočtu za období roku 2022  
b) Návrh rozpočtu na rok 2023 
c) Návrh úpravy stanov  

3/ Informace o cenové politice s.r.o. pro rok 2023 
4/ Informace z pilotního projektu „vážení“ 
5/ Vyhodnocení dotazníkové ankety – snížení poštu stanovišť svozu DNO 
6/ Jednání v působnosti valné hromady  

a) odstoupení člena DR 
b) volba nového člena DR 

7/ Různé, diskuze 
8/ Závěr 

 
Ad 1/ Jednání Rady zahájil v 8,30 hodin předsedající Ing. Petr Medáček, přivítal zúčastněné, provedl kontrolu 
usnášeníschopnosti a požádal přítomné o schválení programu. Vzhledem k nutnosti dřívějšího odchodu zástupce 
města Roudnice z jednání, dojde k přesunutí bodu 6 na místo bodu 3.  S upraveným programem jednání byl 
vysloven souhlas členů rady „SONO“: 
Souhlas:   7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů   zdrželi se: 0 hlasů  
 
Následně byla provedena kontrola usnesení rady z 23.6.2022:  
- většina projednaných bodů byla vzata na vědomí,  
- bod 4/ Schválení dodatku č. 2 ke smlouvě na DNO – dodatek Chotěšov podepsán, svoz proveden  
- bod 6a) nastavení cenové politiky s.r.o. – doporučení navýšení ceny recyklátů, kompostu a autodopravy bylo 
provedeno od září, ceny ostatních odpadů  - viz. samostatný bod jednání.  
Přijato usnesení k bodu 1: 
Rada „SONO“ bere na vědomí informaci předsedy o kontrole usnesení. 
 
Po hlasování o programu jednání a kontrole usnesení předsedající přistoupil k projednání druhého bodu programu. 
 
Ad 2/ Příprava členské schůze 
 
Termín členské schůze byl stanoven na 29. listopad 2022 od 10,00 hodin, opět v Kulturním centru Lovoš 
v Lovosicích.  
 

a)  Hospodaření za období leden – září 2022 
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Ing. Petr Medáček předal slovo pí. Zubákové a požádal ji, aby informovala radu o hospodaření sdružení za období 
od ledna do září 2022. Pí. Zubáková uvedla, že hospodaření za toto období skončilo přebytkem příjmů ve výši 
1.879.787,27 Kč. V příjmech ani ve výdajích nedošlo v porovnání s minulým obdobím k významným změnám, 
nejvyšší výdajovou položkou jsou výdaje za svoz DNO z členských obcí – doplacen jarní svoz.  Na příjmové straně 
rozpočtu, pol. 2324, je zaúčtována částka 98 968,- Kč – je to poslední náhrada pohledávky za UNION BANKOU.  
V účetnictví bylo zaúčtováno, na minulé radě schválené, odepsání pohledávky do nákladů (1.640.730,06 Kč) a 
zrušení opravné položky (do nákladů minusem) s touto pohledávkou související (1.476.657,-Kč). Tyto transakce 
navýšily náklady o cca 164 tis. Kč. 
Souhlas:     7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 2a: 
Členové rady berou na vědomí informaci o čerpání rozpočtu Sdružení za období leden – srpen 2022. 
 

b)  Návrh rozpočtu na rok 2023 
 

Ing. Petr Medáček předal slovo předsedovi finančního výboru Ing. Václavu Beštovi. Ten společně s paní Zubákovou 
představil návrh rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2023, který zpracoval finanční výbor. Diskuze na výboru i radě se 
rozproudila při projednávání částky u příjmové položky 2324 - spolufinancování svozu nebezpečných odpadů 
jednotlivými členskými obcemi. Rozpočet roku 2022 počítá s příspěvkem obcí v přepočtu na obyvatele sídla (5,- Kč 
ORP Kč a 7,-Kč). Rada revokovala své usnesení z června 2022 (od roku 2023 dělení skutečných ročních nákladů na 
poloviny) a nově bylo schváleno stanovení příspěvku obcí dle počtu obyvatel (8,- Kč ORP Kč, ostatní 10,-Kč).   
Rozpočet na příští rok je navržen jako vyrovnaný ve výši 4 525 tis. Kč na straně příjmů i výdajů (po konsolidaci). 
Členění závazných ukazatelů výdajů - dle rozpočtové skladby (jednotlivé paragrafy) a příjmy dle druhového členění 
– nedaňové příjmy a transfery. Součástí rozpočtu na straně příjmů i výdajů jsou konsolidační položky – převody 
prostředků mezi účty. 
Souhlas:      7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 2b: 
Rada byla seznámena s návrhem rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2023 – bere jej na vědomí a doporučuje 
členské schůzi ke schválení. 
 

c) Návrh úpravy stanov  
 
Předsedající předložil k projednání návrh aktualizovaných stanov – stanovy jsou poplatné době jejich vzniku, ke 
změnám - doplnění došlo u ekonomických pojmů (rozpočtové provizorium, střednědobý výhled rozpočtu, 
mimořádná účetní závěrka), dále došlo k přesunu kompetencí k účetní závěrce z kontrolního na finanční výbor, 
rozdělení zisku radě (z členské schůze) jako nedílné součásti schválení účetní závěrky.  Nově byl definován 
zástupce členské obce v orgánech sdružení a v neposlední řadě bylo doplněno hlasování per rollam – orgány 
sdružení mohou přijímat rozhodnutí i mimo své zasedání hlasováním písemnou formou.   
Předsedající dále uvedl, že ke změně stanov je dle zákona o obcích potřebné najít souhlas alespoň dvou třetin 
zástupců ze všech sdružených obcí. Obec na členské schůzi (nejvyšším orgánu sdružení) zastupují statutární 
zástupci (starostové) nebo písemně pověření jednotliví členové zastupitelstev. Z tohoto důvodu bude společně 
s pozvánkou zaslána i plná moc pro zástupce jiné členské obce, která ho zplnomocní k zastupování konkrétní 
obce. 
Souhlas:     7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 2c: 
Rada projednala návrh na úpravu stanov v předloženém znění včetně zapracovaných změn, s uvedenými 
připomínkami je předkládá členské schůzi a doporučuje ke schválení.  

Ad 3/ Rozhodnutí v působnosti valné hromady  
 

a) Oznámení o odstoupení z funkce člena dozorčí rady 
Předsedající informoval členy rady o rozhodnutí Vladimíra Šumy a jeho odstoupení z funkce člena dozorčí rady. 
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Žádost o odstoupení jsme obdrželi dne 27.10.2022, výkon funkce končí uplynutím 2 měsíců ode dne doručení 
oznámení odstoupení jedinému společníkovi, pokud se neschválí v působnosti valné hromady jiný okamžik zániku 
funkce. Ing. Medáček uvedl, že ztrácíme slušného a pracovitého člena dozorčí rady, za jeho odvedenou práci za 
všechny přítomné poděkoval a popřál v dalším životě vše nejlepší. Členem rady SONO zůstává do doby konání 
voleb do orgánů SONO (březen 2023). 
Souhlas:      7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 3a: 
 Jediný společník bere na vědomí oznámení pana Vladimíra Šumy o odstoupení z funkce člena dozorčí 
rady obchodní korporace SONO PLUS, s.r.o. se zánikem funkce ke dni 10.11.2022. 

 Jediný společník schvaluje vyplacení poměrné části roční odměny panu Vladimíru Šumovi za výkon 
funkce člena dozorčí rady za měsíc listopad 2022 - za kalendářní dny, ve kterých svou funkci řádně vykonával. 

b) Volba člena dozorčí rady obchodní korporace SONO PLUS s.r.o. 
Předsedkyně dozorčí rady Alena Vacková uvedla, že na uvolněné místo člena dozorčí rady navrhuje starostku obce 
Chodouny, paní Marii Cimrovou, která se svým zvolením za člena dozorčí rady obchodní společnosti SONO PLUS, 
s.r.o. souhlasí. Jako souhlas se zápisem do obchodního rejstříku podepsala čestné prohlášení člena dozorčí rady, 
které je součástí dokumentace pro zapsání změny do rejstříku – viz. příloha. 
Souhlas:      7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 6b: 
Jediný společník volí novým členem dozorčí rady obchodní korporace Marii Cimrovou, dat. nar. xxx, bytem  xxx                     
413 01 Roudnice n.L. se dnem vzniku funkce 11.11.2022. Současně  společník schvaluje smlouvu o výkonu 
funkce. 
 

c)    Změna společenské smlouvy – zjednání nápravy a upřesnění činnosti 

Předsedající informoval členy rady o květnovém rozhodnutí Nejvyššího soudu, který rozhodl, že označení 
předmětu podnikání jako „Výroba, obchod, služby neuvedené v přílohách 1 až 3 živnostenského zákona“ je 
z důvodu své neurčitosti jeho obsahu zdánlivé (§ 553 o. z.) a nepřihlíží se k němu (§ 554 o. z.). Důsledkem tohoto 
rozhodnutí je, že uvedený předmět podnikání bude nutné změnit, pokud je zapsán ve společenské smlouvě. 
Pokud rejstříkový soud předmět podnikání u společnosti zjistí, vyzve ji k odstranění závadného stavu a poskytne ji 
k tomu lhůtu. Nebude-li výzvě vyhověno, může soud rozhodnout až o zrušení společnosti a rovněž může být 
společnosti uložena pořádková pokuta ve výši až 100.000,- Kč. S potřebnou změnou nelze otálet, je třeba zjednat 
nápravu a upřesnit činnosti ve společenské smlouvě v souladu s živnostenským oprávněním vydaným 
živnostenským úřadem. Tato náprava bude zjednána společně jedním notářským zápisem změn na postu člena 
DR. 
Souhlas:    7 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení: 
Jediný společník bere na vědomí informaci o zjednání nápravy společenské smlouvy a provedení upřesnění 
oborů činnosti u živnostenského oprávnění č. 4 dle oprávnění vydaného živnostenským úřadem. 

Ad 4/ Informace z pilotního projektu – vážení  
 
Ing. Medáček a Ing. Bešta se podělili o další dílčí zkušenosti z pilotního projektu vážení popelových nádob na 
svozovém vozidle. Dynamické vážení se provádí bez pozastavení vysýpacího zařízení a váha je zaznamenána 
během vyprazdňování nádoby – průměrná váha popelnice v Budyni n.O. je cca 22 kg, váhový rozdíl je mezi 
městem a venkovskými sídly. Přesnost vážení je 98%, zbytek připadá pravděpodobně na chybu obsluhy při 
manipulaci s nádobou. Město Budyně n. O. (platba zváženého množství odpadu dle vyhlášky) má od svozce k dispozici 
přehledné množství odpadů za jednotlivé nádoby, tyto údaje exportuje do systému odpadového hospodářství 
užívaného na městě. Ve srovnání s loňským rokem město sníží výdaje za svoz odpadů, poplatek se slevou vydrží 
do listopadu. Za rok 2022 město vystaví občanům předpis poplatku - skutečné množství odpadu v kg krát částka 
za odpad dle vyhlášky. Příjem obce za využívaní systému odpadového hospodářství za rok 2022 bude až na v roce 
2023, kdy bude znát celkové množství odpadu za celý rok dle jednotlivých sídel občanů. V Brozanech n. O. 
(kapitační platba) taková spokojenost nevládne, údaje o vyprodukovaném množstvím odpadu chybí nebo nejsou 
kompletní, svozce neosadí váhou malé auto, nemohou být vyváženy malé místní části a data tak nejsou 
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relevantní. Poplatek se slevou byl vyčerpán v měsíci srpnu.  Svoz v obci Lukavec probíhá bez větších komplikací 
(lístkový svoz).  
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 4: 
Členové rady berou na vědomí informace z pilotního projektu vážení popelových nádob na svozových autech. 
 
Ad 5/ Vyhodnocení dotazníkové ankety – snížení počtu stanovišť svozu DNO 
Předsedající uvedl, že k dotazníkové anketě ke snížení počtu stanovišť na sběr, svoz a odstranění komunálních 
odpadů vytříděných z komunálních odpadů členských obcí se vrátila pouze jediná odpověď – městys Brozany nad 
Ohří , tj. snížení počtu stanovišť o 1. Snížení počtu stanovišť je třeba zohlednit v dodatku k výše uvedené smlouvě. 
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 5: 
Členové rady berou na vědomí informaci o snížení počtu stanovišť DNO v městysi Brozany nad Ohří a pověřují 
předsedu podpisem dodatku smlouvy. 
 
Ad 6/ Informace k cenové politice s.r.o. pro rok 2023  
Ing. Medáček uvedl, že v souladu s rozhodnutím minulé rady, kdy členové rady doporučili upravit cenu za 
odstranění a zneškodnění komunálních odpadů od roku 2023 o cca 150,-Kč mimo zákonných poplatků, byly 
zpracovány kalkulace za uložení a zneškodnění odpadu na skládku a také kompostárnu.  Cena za likvidaci odpadů 
se stanovuje zpravidla na celý rok, provozovatel zařízení „SONO“ tak musí předvídat, jaký bude vývoj nákladů. 
Zpětně se náklady nedají kompenzovat (generuje ztrátu), proto je nutné se, v rámci cenových kalkulací, vypořádat 
s vlivem inflace do cen pro konečné zákazníky. Do nově stanovené ceny „promlouvá“ i fakt, že je nezbytné 
dosluhující kompaktor nahradit strojem novým a do kalkulací tak musí být započteny i odpisy této významné 
investice. Velkou neznámou při sestavování je také roční množství přijatého a zneškodněného odpadu – při 
nedostatečném množství odpadů narůstají náklady na 1 tunu odpadu, snižují se výnosy a vzniká ztráta. Z důvodu 
zajištění plánované roční ukládky, byla významnému partnerovi přislíbena sleva – podmínkou jejího poskytnutí je 
požadavek na „propsání“ této slevy do navýšení ceny za svoz a likvidaci odpadů z obcí. Cena za převzetí 
komunálního odpadu na skládku od obcí pro rok 2023 je stanovena v Kč/t ve výši 630,- (objemný odpad 705,-) + 
rezerva na rekultivaci skládky 145,- + 15% DPH + poplatek za ukládání odpadu na skládky 500/1000,-.  Sleva 
z poplatku se vztahuje na maximální množství odpadu 180 kg/občana (počet obyvatel k 1.1.2022), jinak je 
poplatek 1000,-Kč/t.  
Souhlas:     6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 
Usnesení k bodu 3: 
Rada projednala a bere na vědomí informace o úpravě cen za zneškodnění odpadů od roku 2023. Rada souhlasí 
s poskytnutím slevy z ceny směsného komunálního odpadu, kat. č. 200 301, pro významného zákazníka – 
regionálního svozce ve výši 10% z úplných vlastních nákladů. 
 
Ad 7/ Různé, diskuze 
a) Ing. Medáček informoval o aktivitách pracovní skupiny zabývající se přípravou podkladů pro výběr a 
pořízení nového kompaktoru.     
Souhlas:      6 hlasů   nesouhlas: 0 hlasů                zdrželi se:  0 hlasů 

a) Členové rady berou informace o aktivitách pracovní skupiny na vědomí. 
 

b) Předseda rady Ing. Petr Medáček vydal příkaz k provedení inventarizačních prací v roce 2022 a jmenoval 
inventarizační komisi – předseda V. Šuma, členové V. Bešta, E. Hajná, A. Skružná, A. Vacková.  Termín 
provedení fyzické inventury v souladu s harmonogramem inventarizačních prací v prosinci. 
 

Předsedající konstatoval, že žádný z přítomných členů rady nevznesl požadavek na zařazení dalšího bodu do 
programu jednání a zasedání ukončil. 

V Želechovicích dne 10. listopadu 2022     
Zapsala V. Zubáková    
Předsedající: 
Ing. Petr Medáček      ____________________________ 
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